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Axel Krüger

Fra: Sundal Eva <eva.sundal@vegvesen.no>

Sendt: 23. mars 2017 13:23

Til: Axel Krüger

Kopi: Reidar Frette; Chamorro Angelica; Hoel Terje Vidar; Jektnes Torbjørn

Emne: SV: Punktutbedring RV 48 Skånevik

Hei! 

 

Eg viser til din epost nedanfor, samt bilder frå liknande tiltak i Ølen og informasjon på synfaring i Skånevik sentrum 

21.mars 2017. 

 

Statens vegvesen, Plan og forvaltning, Voss og Hardanger ser positivt på Etne kommune sitt ynskje om  

utbetringstiltak med legging av kantstein i granitt som framlagt i deler av Skånevik sentrum, fv 48 i Etne kommune.  

Vi ser prosjektet som mogleg fartsreduserande gjennom sentrum og at ein får eit tydelegare skilje mellom gangareal 

og køyreareal, dette fører til tryggare framkomst for mjuke trafikantar.  

 

Det er viktig at kantstein blir prosjektert og utført slik at den ikkje hindrar syklistar eller kan føre til hinder for 

framkomsten i avkøyrsler. Jf. våre håndbøker. Tiltaket må ikkje vanskleggjere brøyting, drift, vedlikehald eller 

drenering langs fylkesvegen. 

 

 

 

Med helsing 

Eva Sundal 

 

Seksjon: Plan- og forvaltningsseksjon Voss og Hardanger 

Postadresse: Statens vegvesen Region vest, Askedalen 4, 6863 LEIKANGER 

Kontoradresse: Eitrheimsvegen 160, ODDA 

Telefon: +47 53650168  Mobil: +47 91703511  e-post/Lync: eva.sundal@vegvesen.no http://www.vegvesen.no  e-

post: firmapost-vest@vegvesen.no 

 

Tenk miljø - spar papir. Treng du skrive ut denne e-posten? 

 

 

 

 

-----Opprinnelig melding----- 

Fra: Axel Krüger [mailto:Axel.Kruger@etne.kommune.no] 

Sendt: 21. mars 2017 11:47 

Til: Chamorro Angelica <angelica.chamorro@vegvesen.no>; Sundal Eva <eva.sundal@vegvesen.no> 

Kopi: Reidar Frette <Reidar.Frette@etne.kommune.no> 

Emne: VS: Punktutbedring RV 48 Skånevik 

 

Her epost 2 av 2, som avtalt. 

 

Mvh 

 

Axel 

 

-----Opprinnelig melding----- 

Fra: Axel Krüger 

Sendt: 14. mars 2017 13:32 
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Til: Jektnes Torbjørn (torbjorn.jektnes@vegvesen.no) 

Emne: VS: Punktutbedring RV 48 Skånevik 

 

Hei, 

 

Jeg har tatt noen bilder fra granitten som jeg syns kan være greit å bruke, se vedlegg. 

 

Mulig at det er lurt å ha litt avstand mellom steinene, slik at det ikke danner seg vanndammer. 

 

Og, som sagt, var tanken her å legge de bare i veibanen, ikke som vist på bildene. 

 

Bildene er tatt i Ølen sentrum. 

 

Kan du videresender denne eposten til rette vedkommende og? 

 

Mvh 

 

Axel Krüger 

 

 

-----Opprinnelig melding----- 

Fra: Jektnes Torbjørn [mailto:torbjorn.jektnes@vegvesen.no] 

Sendt: 14. mars 2017 13:04 

Til: Axel Krüger 

Emne: SV: Punktutbedring RV 48 Skånevik 

 

Hei 

 

Jeg videresender denne så kommer den til noen som kan svare til slutt. 

 

 

 

 

Med hilsen 

Torbjørn Jektnes 

 

Seksjon: Vegseksjon Haugesund 

Postadresse: Statens vegvesen Region vest, Askedalen 4, 6863 LEIKANGER 

Besøksadresse: Rennesøygata 16, HAUGESUND 

Mobil: +47 47685964  e-post/Lync: torbjorn.jektnes@vegvesen.no http://www.vegvesen.no  e-post: firmapost-

vest@vegvesen.no 

 

Tenk miljø - spar papir. Trenger du å skrive ut denne e-posten? 

-----Opprinnelig melding----- 

Fra: Axel Krüger [mailto:Axel.Kruger@etne.kommune.no] 

Sendt: 14. mars 2017 12:08 

Til: Jektnes Torbjørn <torbjorn.jektnes@vegvesen.no> 

Emne: Punktutbedring RV 48 Skånevik 

 

Hei Torbjørn, 

 

jeg vet ikke helt om du er riktig kontaktperson for utbedringstiltak Skånevik sentrum? 

 

Vi fikk nå muligheten om å søke om midler "punktutbedring skoleveier" igjen. 

I grunn samme opplegg som vi hadde i fjor (det med rekkverket). 
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Veien i Skånevik er ja ganske smal. I grunn ikke plass for en fortau. 

Men det jeg lurte på, om det la seg gjøre å legge noe granittstein i veien. 

Må ja i grunn være samme høyde som asfalten, eller blir det vel utfordringer om vinteren? 

Eller tror du at det går greit å hvest de 1-2 cm over asfalten? 

 

Tanken var at en kan kjøre over, men at det er en viss trafikkledning. 

 

Hvis det la seg gjøre så kan det kanskje være best å skjære asfalten på hele lengen. Så legge en stein men kanskje 20-

30 cm mellomrom? 

 

Tror du at det la seg gjøre? 

 

Søker ikke om midler, når veivesen ikke komme til å godkjenne dette... 

 

Eller har du kanskje andre ideer? 

 

Mvh 

 

Axel 

 


